
Afd.42. Bestyrelsen  dato 16/5-22 
 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 12. maj 2022 

Til stede: Inge Petersen, Per Knudsen, Erik Jensen, Janne Hæstrup(referent) 

1.Siden sidst 

Afdelingens gl. postkasser, der er solgte, er nu fjernet fra det opvarmede depot. Per 

og Janne deltog den 28.april i et udbytterigt regnskabsmøde i Almenbo. Vi opfordres 

til at sende bilag ind mindst 2 gange årligt. Græsslåningen af arealerne er 

påbegyndt. Arbejdet er ikke udført tilfredsstillende.  

2. Fødselsdagsbrunch 31.maj  

29 tilmeldte til den 31. maj kl. 10.30. De praktiske opgaver fordeltes. 

3.Forslag :Renovering af gl. bord – og bænksæt , samt forslag til placering 

Forslag er trukket, da møblet er gået i stykker og ikke kan renoveres. 

4.Forbedring af akustikken i fælleshuset på afdelingsmødet. 

Forslaget om renovering sættes til afstemning på afdelingsmødet. Hvis der stemmes 

ja til forslaget betales det over den 30 årige vedligeholdelsesplan, ikke ved forhøjet 

husleje.  

5.Oprydning i depotrummene ved affaldsø og fælleshuset.  

Seddel om oprydning i diverse depotrum bliver lagt i postkasser til alle beboere. Der 

opfordres til at mærke cykler, redskaber og græsslåningsmaskiner med navn. Det 

opvarmede depot er kun til opbevaring af effekter i eget rum, til en fælles 

motioncykel samt til opbevaring af afdelingens fælles ting.  

7. Evt. Bestyrelsesmedlemmerne opfordres til at nærlæse vores husreglement. Der 

er behov for justeringer. Beboerforslag incl. overslag til sommerudflugt er meget 

velkomne! Inge arbejder på et forslag om et fælles besøg på den nye genbrugsplads 

(Kredsløb). Per kommer med overslag på en bænk, der er væghængt på fælleshusets 

facade ved indgangen – på næste møde. Den 14/5 har bestyrelsen klaget til 

Almenbo over mangelfuld græsslåning. Afdelingsmødet er aftalt med Almenbo:  den 

1. september kl.19. 

Næste bestyrelsesmøde den 9. juni kl. 10. 

Referent /Janne Hæstrup 


